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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgy ű lés Elnöke részére

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

„Milyen mértékben növekednek a PPP-konstrukcióban végzett felsőoktatási beruházások a gazdasági
válság következtében?II. " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller
István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Azonos című kérdésben való tudakozódásomra Ön hiányos választ adott . Abban az alábbiakra
kértem:

Kérem, tájékoztasson arról, hogyan módosul a programok finanszírozása a nemzeti fizet őeszköz,
a forint gyengülése miatt . Kérem, ezt intézményi bontásban bocsássa a rendelkezésemre . Egyúttal
kérem, szíveskedjék tájékoztatni arról, hogy az árfolyam alakulásából következ ő többletköltség a
központi költségvetést vagy az intézményeket terheli majd .

Felhívom figyelmét arra, hogy az általam alább kért adatok az 1992 évi LXIII . 19 .* alapján
közérdekű adatok, ezért konkrét adatokkal szíveskedjék válaszolni .

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 1009 . március 12 .

Dr. Pósán László
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